
Verslag commissie bestuur en middelen 

11 juni 2014 
 

 1 

 

Aanwezig  
Voorzitter H. van Bogget (SV) 
De leden  Joost van Beek (D66), Har Beurskens (SV), Marianne Bultman (RO), 

Roy Coolen (SV), Michel Graef (SV), Berry Hermans (RO), Leon van 
Kessel (PL), Peter van Melick, (CDA) Gerry Teeuwen, (RO)  

Portefeuillehouders J. van den Beuken 
Ambtelijke ondersteuning J. van Aaken, directeur Bedrijfsvoering 

G. Janssen, senior beleidsmedewerker Financiën 

Derden J. van Hout, voorzitter Rekenkamer bij agendapunt 5a 
Eric Kalnenek en Purdy van der Reis, PWC bij agendapunt 5a 
J. Snoek, directeur Westrom bij punt 6d 

Publieke tribune 1 persoon 
Commissiegriffier J.P.T. Lommen  

 
01 Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 19:30 en heet iedereen van harte welkom op de eerste 

vergadering van de commissie.  
Hij maakt melding van de afwezigheid van commissielid Maurice Schreurs (CDA), en  de porte-

feuillehouders A. Verhoeven, A. Walraven, P. Verlinden en P. Vogels. 
De VVD fractie heeft nog geen afgevaardigde in deze commissie 
Na een introductierondje wordt een korte toelichting op de werkwijze gegeven. De heer Maurice 

Schreurs wordt voorgedragen als plaatsvervangend voorzitter van de commissie.  
02 Vaststellen agenda 

De agenda wordt conform vastgesteld. Agendapunt 6d wordt direct na punt 5 behandeld in 

verband met de aanwezigheid van de directeur van de Westrom de heer Snoeks. 
03 Vaststellen verslag vergadering 12 maart 2014 

Mw. Bultman vraagt hoe het staat met de besteding van gelden van de verkoop Attero.  
Antw: Hiervoor komt nog een raadsvoorstel. 
De heer Hermans vraagt nog naar het ziekteverzuimpercentage vanuit het Sociaal verslag en 

de stand van zaken Vitaal Leudal. 
Antw: Mw. Van Aaken komt nog in haar presentatie bij agendapunt 9 hierop terug. 

Het verslag wordt conform concept vastgesteld. De heer van Kessel maakt nog een opmerking 
over een niet voldoende aan hem beantwoorde vraag over de bescherming persoonsgegevens. 
Deze vraag zal aan de ambtelijke organisatie worden doorgeleid conform de procedure. 

04 Spreekrecht niet-commissieleden 
Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt. 

05 Presentaties en thema’s 

05a werkzaamheden auditcomité  
De accountants van van PWC die de controle hebben gedaan nemen de management- 

samenvatting door en gaan in op de door de commissieleden gestelde vragen. 
De heer Hermans vraagt hoe de accountant aankijkt tegen de informatiewaarde van de 
jaarrekening voor de raad om haar controlerende functie goed te kunnen uitoefenen. De 

accountant vindt het een goed verslag, maar kan zich geen oordeel vormen over de 
informatiewaarde voor de raad, dit ligt ook buiten de reikwijdte van de opdracht. Indien de 
raad hierin verandering wenst, dan kunnen ze dit in de verordening op basis van artikel 212 

Gemeentewet aangeven.  
06 Raadsvoorstellen  

06a De uit de 1e raadsrapportage 2014 voortvloeiende begrotingswijzigingen vaststellen 
Er worden diverse vragen gesteld over de raadsrapportage. Er wordt geconstateerd dat niet 
alle gevolgen voor de reserves en voorzieningen en dergelijke worden beschreven. Dit gebeurt 

alleen bij de begroting en de jaarrekening. Afwijkingen en risico’s worden wel benoemd in de 
raadsrapportages. De kadernota wordt dit jaar op 8 juli 2014 in een raadsinformatiebijeen-
komst gepresenteerd, mits het presidium op 17 juni 2014 instemt met de bijeenkomst. 

Het voorstel wordt rijp geacht voor bespreking in de raad op 24 juni 2014 . 
06b 
 

Zienswijze begroting 2015 en jaarrekening 2013 van de Veiligheidsregio Noord- en 

Midden-Limburg 
De heer Beurskens vraagt of het mogelijk is dat de Veiligheidsregio een bijdrage kan doen aan 
het fietsvoetveer tussen Neer en Beesel. De prijs voor een overtocht is namelijk veel hoger 

dan bij het veer tussen Kessel en Reuver. In de begroting van de Veiligheidsregio zit naar zijn 
mening voor die post voldoende ruimte. 

Bij afwezigheid van de portefeuillehouder zegt de voorzitter toe, dat de portefeuillehouder 
hierop uiterlijk bij de vrijdagbrief voor de raadsvergadering van 24 juni 2014 zal antwoorden. 
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De heer Hermans vraagt waarom de algemene taakstelling van de Veiligheidsregio wel gehaald 

wordt, maar de door de gemeente Leudal opgelegde taakstelling niet. Er worden meer taken 
uitgevoerd, om welke taken gaat het en wie heeft hierom gevraagd. 
Als (deel)antwoord wordt opgemerkt dat het vanuit het Rijk overgehevelde taken betreft, zon-

der dat daarbij voldoende middelen zijn verstrekt.  
De commissie acht het voorstel rijp voor bespreking in de raad op 24 juni 2014.    

06c Aanbesteding Accountantsdiensten 
De heer Hermans heeft twijfels of er voordeel te behalen valt met een gezamenlijke aanbeste-
ding. Geantwoord wordt dat de voorgestelde werkwijze de raad de keuzevrijheid geeft om te 

kiezen welke accountant men wil, met daarbij een eventueel inkoopvoordeel bij gezamenlijke 
gunning aan één bedrijf. 
De commissie acht het voorstel rijp voor bespreking in de raad van 24 juni 2014. De coalitie-

partijen kunnen instemmen met de kandidatuur van de heer van Bogget als raadslid namens 
de coalitie in de te benoemen commissie. De overige fracties zullen na fractieberaad een kan-

didaat voordragen, uiterlijk tijdens de raadsvergadering.  
06d Concept jaarrekening 2013 en concept begroting 2015 Westrom 

Dit punt wordt besproken in aanwezigheid van de directeur van de Westrom de heer J. Snoek. 

Hij gaat in op de vragen die er zijn. De Westrom heeft in 2013 en verlies gehad van 1,5 mil-
joen. De oorzaken hiervan waren enerzijds gelegen in de crisis, waardoor er minder werk naar 

de Westrom ging, anderzijds was de nadruk in dat jaar teveel bij de nieuwbouw en alle zaken 
die daarbij horen. Inmiddels is er een fikse reorganisatie geweest, en is er weer meer aan-
dacht voor marketing. Het eerste kwartaal van 2014 is inmiddels positief afgesloten, en de 

verwachting is dat deze trend zich voor de rest van het jaar doorzet. 
Verder worden enkele vragen gesteld die tijdens de vergadering zijn beantwoord. Het niet 
krijgen van een goedkeuring over de rechtmatigheid heeft te maken met de inkoop van een 

partij karton waarmee de Westrom de kartonnen dozen maakt. Deze zijn overgenomen van de 
vaste leverancier die onlangs failliet is gegaan. Het betrof een grote partij karton, waarvoor 

niet de daarvoor geldende inkoopprocedure is gevolgd. Hierdoor kon de productie wel door-
gaan. De commissie gaat akkoord met deze uitleg.   
De commissie acht dit voorstel rijp voor bespreking in de raad. Enkele fracties maken nog een 

voorbehoud of dit zonder nadere beraadslagingen kan.  
07 Vanuit de raad doorverwezen naar de commissie 

07a Ledenbrief VNG over nieuwe begrotingsvoorschriften 
De brief wordt voor kennisgeving aangenomen in de wetenschap dat dit onderwerp op 8 juli 
2014 in een raadsinformatiebijeenkomst nog nader zal worden toegelicht, mits het presidium 

op 17 juni 2014 instemt met het houden van deze bijeenkomst 
08 Aan de commissie gerichte stukken ter bespreking 

Er waren geen ingekomen stukken voor de commissie 

09 Stand van Zaken 

09a Vitaal Leudal, Stand van zaken 
Mw. van Aaken, directeur houdt een korte toelichting over de stand van zaken. Een presentatie 

hierover is bij de stukken gevoegd. 
De heer Hermans wil meer geïnformeerd worden over de einddoelen. Verder vraagt hij zich af 
of niet teveel op digitaal wordt ingestoken. 

Antw.: Digitaal aanbieden van producten is verplicht gesteld door de Rijksoverheid. De ge-
meente Leudal bouwt niet zelf alle procedures en digitale beschikbaarstelling van producten. 

Andere gemeente zijn hier ook mee bezig, en we stellen diensten en producten digitaal ter 
beschikking zodra ze ook elders zijn geïmplementeerd. 

09b Openstaande actiepunten 

Er zijn geen openstaande actiepunten meer. Actiepunten voortvloeiend uit deze vergadering 
zullen zo nodig worden toegevoegd. 

10 Ter afsluiting 

10a Mededelingen  

Er zijn geen mededelingen 
10b Rondvraag 

Joost van Beek: is terug te vinden hoeveel externe advieskosten er zijn geweest de afgelopen 
jaren? 
Antw.: vanaf 2012 hebben we at in beeld. Een overzicht wordt beschikbaar gesteld door tus-

senkomst van de griffie.  
10c Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 22.00 uur onder dankzegging voor de geleverde inbreng. 
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